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 BR.0002.1.5.2020.KG-R  

Protokół nr XXV/5/2020 

sesji Rady Miejskiej w Giżycku 

z dnia 28 maja 2020 r. 

Obrady rozpoczęto o godz. 16.00, zakończono o godz. 17.10 

 

W obradach uczestniczyli radni:  
1. Paweł Michał Andruszkiewicz  

2. Mirosław Boć  

3. Małgorzata Czopińska  

4. Marcin Jakowicz  

5. Andrzej Jelec  

6. Małgorzata Kaczorowska  

7. Robert Kempa  

8. Jerzy Kunda  

9. Mirosław Lubas  

10. Marcin Łobodziński  

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz  

12. Jadwiga Małgorzata Mistera  

13. Maria Popieluch  

14. Andrzej Szocik  

15. Halina Marta Sarul  

16. Jan Sekta  

17. Olga Anna Uminowicz  

18. Łukasz Zakrzewski  

Nieobecni radni: Piotr Andruszkiewicz, Paweł Grzeszczak, Jacek Brzeski  

Lista obecności – załącznik nr 1 do protokołu. 

  

Spoza składu rady w obradach uczestniczyli:  
1. Jan Małecki - Radca Prawny  

2. Krystyna Gruszecka -Rosłoń - Główny Specjalista Biuro Rady Miejskiej  

3. Szymon Grabowski - Główny Specjalista Biuro Informatyki   

 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji.  

2. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Giżycka. PROJEKT NR 1 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Giżycku. PROJEKT NR 2 

4. Zamknięcie sesji. 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa otworzył XXV sesję VIII kadencji Rady Miejskiej  

w Giżycku, zwołaną na wniosek Klubu Radnych Aktywne Giżycko. Stwierdził prawomocność obrad.  

Podczas otwarcia sesji było obecnych 18 radnych. 

Ad.2 i 3 

Radny A. Jelec zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad obu projektów uchwał. Zgodnie ze statutem 

miasta, projekt uchwały powinien być przedłożony radzie wraz z uzasadnieniem, w którym należy 

wskazać potrzebę podjęcia uchwały oraz informację o skutkach finansowych jej realizacji. Takich 

informacji we wniosku i projektach uchwały nie ma. 

Radca Prawny J. Małecki potwierdził zasadność tezy wygłoszonej przez radnego A. Jelca. 
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Radna M. Czopińska  przypomniała, że w czasie poprzedniej sesji wiceprzewodniczący J. Sekta 

zgłaszał identyczną wątpliwość do uchwały. Ta uchwała nie jest pierwszą uchwałą, do której nie są 

przedstawione analizy finansowe. 

Radny Paweł Andruszkiewicz wyjaśnił, że projekt uchwały został zatwierdzony przez radcę 

prawnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie wniosek radnego A. Jelca. 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – przeciw 

2. Mirosław Boć – wstrzymał się od głosu 

3. Małgorzata Czopińska - przeciw  

4. Marcin Jakowicz – przeciw 

5. Andrzej Jelec - za  

6. Małgorzata Kaczorowska – wstrzymała się od głosu  

7. Robert Kempa - przeciw 

8. Jerzy Kunda – przeciw 

9. Mirosław Lubas – przeciw 

10. Marcin Łobodziński - przeciw 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - przeciw 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - przeciw  

13. Maria Popieluch – przeciw 

14. Halina Marta Sarul - za 

15. Jan Sekta – wtrzymał się od głosu 

16. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - przeciw 

18. Łukasz Zakrzewski – przeciw 

 Wniosek nie został przyjęty – 3 głosy za, 12 przeciw, 3 wstrzymujące się. 

Radna M. Czopińska powiedziała, że gdyby uchwała zmniejszająca wynagrodzenie burmistrza była 

uchwałą, która zmniejszałaby wynagrodzenie na czas nieokreślony byłaby przeciwko tej uchwale. 

Uchwała dotyczy dwóch miesięcy i będzie za przyjęciem uchwały. 

Wypowiedziała się w kwestii podjęcia uchwały w 2007 r. przez radnych w sprawie wysokości diet 

radnych. 

Wiceprzewodniczący RM J. Sekta również wypowiedział się w kwestii diet radnych i wynagrodzenia 

burmistrza. Zaznaczył, że od 12 lat diety są na takim samym poziomie, i że nie zagłosuje za powyższymi 

projektami uchwał. 

Radna J.M. Mistera zwróciła się do autorów projektu uchwały w kwestii zapisu w § 1 tego projektu – 

obniżenie pensji burmistrza o ok. 20% i czy obniżenie poborów ma być od wszystkich składowych, czy 

od wynagrodzenia zasadniczego. 

Radny A. Jelec zaznaczył, że podjęcie uchwały o obniżeniu burmistrzowi wynagrodzenia przyniesie 

skutek za 3 miesiące na podstawie kodeksu pracy. 

W kwestii diet radnych, są regulacje, odpowiednie wskaźniki.  

Radny M. Lubas odniósł się do wypowiedzi radnej M. Czopińskiej, J. Sekty i A. Jelca. Powiedział,  

że jest za podjęciem uchwał. 

Radny A. Jelec odniósł się do wypowiedzi radnego M. Lubasa. 

Wiceprzewodniczący RM J. Sekta odniósł się do wypowiedzi radnego M. Lubasa. Poruszył kwestię 

podjęcia przez radnych na majowej sesji uchwały w sprawie zwolnień przedsiębiorców z opłaty podatku 

na okres 2 miesięcy. 

Radna M. Popieluch zgłosiła wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Radny Paweł Andruszkiewicz odpowiedział na pytanie radnej J.M. Mistery. 

Przewodniczący RM R. Kempa wypowiedział się w kwestii obniżek wynagrodzeń i skutków, jakie te 

obniżki niosą za sobą na rynku lokalnym. 

Następnie poddał pod głosowanie wniosek radnej M. Popieluch: 
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1. Paweł Michał Andruszkiewicz – przeciw 

2. Mirosław Boć – wstrzymał się od głosu 

3. Małgorzata Czopińska - przeciw  

4. Marcin Jakowicz – za 

5. Andrzej Jelec - za  

6. Małgorzata Kaczorowska - za  

7. Robert Kempa - za 

8. Jerzy Kunda – za 

9. Mirosław Lubas – za 

10. Marcin Łobodziński - za 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

13. Maria Popieluch – za 

14. Halina Marta Sarul - za 

15. Jan Sekta – przeciw 

16. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

18. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu  

 Wniosek został przyjęty – 13 głosów za, 3 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Przewodniczący RM R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Giżycka: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Mirosław Boć – przeciw 

3. Małgorzata Czopińska - za  

4. Marcin Jakowicz – za 

5. Andrzej Jelec - przeciw  

6. Małgorzata Kaczorowska - za  

7. Robert Kempa - przeciw 

8. Jerzy Kunda – za 

9. Mirosław Lubas – za 

10. Marcin Łobodziński - za 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - przeciw 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - przeciw  

13. Maria Popieluch – przeciw 

14. Halina Marta Sarul - przeciw 

15. Jan Sekta – przeciw 

16. Andrzej Szocik - przeciw 

17. Olga Anna Uminowicz –wstrzymała się od głosu 

18. Łukasz Zakrzewski – za  

 Uchwała nie została podjęta – 8 głosów za, 9 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

diet radnych Rady Miejskiej w Giżycku: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Mirosław Boć – przeciw 

3. Małgorzata Czopińska - przeciw  

4. Marcin Jakowicz – za 

5. Andrzej Jelec - przeciw  

6. Małgorzata Kaczorowska - przeciw  

7. Robert Kempa - przeciw 
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8. Jerzy Kunda – za 

9. Mirosław Lubas – za 

10. Marcin Łobodziński - przeciw 

11. Beata Jadwiga Łukaszewicz - przeciw 

12. Jadwiga Małgorzata Mistera - przeciw  

13. Maria Popieluch – przeciw 

14. Halina Marta Sarul - przeciw 

15. Jan Sekta – przeciw 

16. Andrzej Szocik - przeciw 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

18. Łukasz Zakrzewski – za 

 Uchwała nie została podjęta – 6 głosów za, 12 głosów przeciw. 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zamknął XXV sesję Rady Miejskiej w Giżycku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Nagranie przebiegu sesji stanowi integralną część protokołu i opublikowane jest na stronie internetowej 

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Giżycku. 

 

Protokołowała        Przewodniczył 

Krystyna Gruszecka – Rosłoń     dr Robert Kempa 

 

 


